----

Ref No: OOEHS/Cir/103/2021-22

February 07, 2022

## <u>Circular to Parents: Regarding – Mode of Learning Update</u> <u>CBSE KG1 to Grade 12 and IGCSE R1 to S5</u>

Dear Parent,

Greetings!!!!

As per the directives from the Ministry of Education, the mode of learning for all students with effect from 08/02/2022 to 18/02/2022 will be distance learning. Any test/exam scheduled during the mentioned dates will be conducted online.

Students will report on campus on Monday, February 21, 2022.

Students must submit the negative PCR report (validity not more than 96 hours) to their respective class teacher prior to returning to the campus.

Please follow the COVID safety precautions:

- Keep a physical distance of at least 1 meter from others, even if they don't appear to be sick. Avoid crowds and close contact.
- Wear a properly fitted mask when physical distancing is not possible and in poorly ventilated settings.
- Clean your hands frequently with alcohol-based hand rub or soap and water.
- Cover your mouth and nose with a bent elbow or tissue when you cough or sneeze.
  Dispose of used tissues immediately and clean hands regularly.

Please keep yourself updated with the relevant Ministries and School Websites.

وفقًا لتوجيهات وزارة التربية والتعليم، سوف يتم اتباع نظام التعلم عن بعد لجميع الطلاب اعتبارًا من 2022/02/08 إلى 2022/02/18. سيتم إجراء أي اختبار / امتحان مجدول خلال التواريخ المذكورة عبر الإنترنت.

على ان يتم عودة الدراسة لنظام التعلم الحضوري يوم 21 فبراير 2022..

يجب على الطلاب تقديم PCR السلبي (حيث لا تزيد صلاحيته عن 96 ساعة) إلى معلم الفصل الخاص بهم قبل العودة إلى مبنى المدرسة.

يرجى اتباع احتياطات السلامة الخاصة بمرض كورونا:

- حافظ على مسافة لا تقل عن متر واحد عن الآخرين، حتى لو لم يبد عليهم المرض. تجنب الحشود والازدحام.
- ارتدِ قناعًا مناسبًا عندما يتعذر التباعد الجسدي وفي أماكن سيئة التهوية.
- قم بتعقيم يديك بمطهر كحولي لليدين أو بالصابون والماء باستمرار
- غط فمك وأنفك بالكوع أو بمنديل ورقي عند السعال أو العطس. تخلص من المناديل الورقية المستعملة فورًا ونظف اليدين بانتظام.

يرجى تحديث نفسك مع الوزارات ذات الصلة وموقع المدرسة.

ابق بأمان!

Stay Safe!

Thanks & Regards,

DANONIEZ

Dr. S. Reshma Principal

